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PROTOKÓŁ 0012.6.11.2016 

z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu 
w dniu  20 października 2016 roku 

 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15.00 -17.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podatki i opłaty lokalne: 

• Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok  

• Projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych budynków 
mieszkalnych, 

• Projekt uchwały w  sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych budynków i budowli 
zajętych na działalność gospodarczą, 

• Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok  

• Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie  
miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-
Zdrój opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej, określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej 
niektórych rodzajów sprzedaży  

4. Sprawy bieżące: 
• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój  
• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2016 rok, 
• Projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-

księgowej, administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla 
których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zespołowi Obsługi 
Szkół i przedszkoli w Jastrzębiu-Zdroju , 

• Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LVII/731/2010 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 24.06.2010r. w sprawie zatwierdzenia 
statutu Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w Jastrzębiu-Zdroju  
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• Projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017, 

• Odpowiedzi na wnioski komisji, 
• Pismo Polskiego Związku Piłki Siatkowej  
5. Spotkanie z Chórem Miejskim 
6. Funkcjonowanie Klubu Nautilius i klubu H20 
7. Wolne głosy i wnioski 
8. Zakończenie posiedzenia  
 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Przywitał 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości. 
Poinformował, że na komisji gościmy Prezesa Granicy Ruptawa i w pierwszej 
kolejności proponuję zająć się tematem z jakim przyszedł Pan Prezes.  

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0. 

Mirosław Kolb 
 - Oddaję głos Panu Prezesowi Granica Ruptawa. 
 
Artur Nowak 
 - Witam Państwa serdecznie. Mam kilka tematów o których chciałbym z Komisja 
porozmawiać. Mam nadzieję, że z Urzędu Miasta otrzymamy informację zwrotną. 
Głównym tematem jest wniosek, który Państwo skierowaliście do Pani Prezydent 
w sprawie etatów dla trenerów. Z tego co się orientuje  od lipca do końca roku 
nie będzie środków dla trenerów LKS. Nie wiem czy jest to 100% decyzja. Nie 
tylko nas jako LKS Granica Ruptawa, ale pozostałe LKS-y trochę to zaniepokoiło. 
Budżet, który ustala klub jest brany pod uwagę w listopadzie roku poprzedniego. 
Zawsze było to pewne, że pieniądze na trenerów były zagwarantowane. Nikt z 
nas jako LKS nie wpisywał tego dodatkowo do projektu. Zostaliśmy postawieni w 
lipcu przed faktem dokonanym. W tej chwili część trenerów robi to charytatywnie 
jako wolontariat. Nie są opłacani tak jak to było do tej pory.  
 
Mirosław Kolb 
 - Jako Komisja robimy wszystko, aby środki zabezpieczyć.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę Państwa, pieniądze są takie same dla MOSIR, ale MOSIR ma 
przydzielone dodatkowe zadania za czym nie idą środki finansowe. Trzeba szukać 
oszczędności. Wniosek komisji był taki, aby dofinansować MOSIR. Myślę, że 
będziemy dalej wnioskować o to, aby środki się znalazły.  
 
Mirosław Kolb 
 - Czy znajdą się środki dla trenerów? 
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Grażyna Matysik 
 - Wykonamy ponowną analizę. Decyzja należy do Pani Prezydent.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Mamy oszczędności w kwocie 700 tys. zł z projektu na Dom Solidarności.  
 
Zofia Florek 
 - Wydaje mi się, że środki powinny być wpisane  do oferty konkursowej.  
 
Grażyna Matysik 
 - Możemy wypracować to na przyszły rok w takiej postaci, żeby w ofertach, 
które będą kluby składać ujęci byli trenerzy. Proponuję jak będzie konkurs 
dobrze ofertę przygotować.  
 
Mirosław Kolb 
 - Witamy Panią Prezydent na komisji. Pani Prezydent poszukujemy kwoty  
9600 zł dla trenerów LKS. 
 
Michał Szelong 
 - Nie możemy do tyłu zapłacić. Jeżeli mielibyśmy cokolwiek zrobić to tylko dwa 
aktualne miesiące.  
 
Artur Nowak 
 - Tak, ale to było wstrzymane. Od sierpnia nikt tego nie ma. Trenerzy pracują, 
ale nie mają wynagrodzenia. Temat był zgłaszany w lipcu. Wiem, że 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Damian Gałuszka składał interpelację w tej 
sprawie.  
 
Iwona Rosińska 
  - Dlaczego te środki zostały cofnięte? 
 
Zofia Florek 
 - Środki nie zostały cofnięte tylko wstrzymane z uwagi na to, że otrzymaliśmy 
boisko na oś. Bogoczowiec. W ślad za tym musieliśmy szukać środków we 
własnym budżecie.  
 
Mirosław Kolb 
 - Przyszło więcej zadań, a za tym nie pojawiły się środki finansowe.  
 
Michał Szelong 
 - Moim zdaniem powinna być stawka godzinowa dla trenera ponieważ nie 
wszyscy trenerzy w 3 LKS-ach pracują jednakowo w tym samym wymiarze.  
 
Zofia Florek 
 - Jeżeli praca ma charakter pracy stałej to już nie może być umowa zlecenie 
tylko musi być etat. W umowie zlecenie, jest taki zapis, który został 
wypracowany z mecenasem, że zleceniobiorca nie podlega kierownictwu, nie jest 
związany poleceniami co do sposobu wykonywania niniejszej umowy. Powinien ją 
jednak wykonywać zgodnie z treścią, należytą starannością.  
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Artur Nowak 
 - Co ja  mam teraz powiedzieć trenerowi, który pracuje z młodzieżą. W 
przyszłym roku przygotujemy projekt z uwzględnieniem trenerów.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jaka to będzie kwota za dwa miesiące? 
 
Zofia Florek 
 - 4800 zł.  
 
Grażyna Matysik 
 - Część środków idzie z UM. Musielibyśmy zrobić z MOSiR-em taki 
harmonogram, które środki są urzędowe,  a które tzw. dodatkowe. Żeby się nie 
okazało, że jest finansowanie tego samego zadania z dwóch stron.  
 
Mirosław Kolb 
 - Złożymy wniosek do Pani Prezydent w tej sprawie.  
 
Anna Hetman 
 - Piszecie Państwo tak obszerne wnioski nie analizując budżetu w całości. 
Patrzycie  na budżet wybiórczo. Musimy patrzeć globalnie na problem. Jest 
algorytm  w którym musimy się utrzymać.  
 
Artur Nowak 
 - Pani Dyrektor MOSIR wspomniała, że zostały dołożone obiekty do utrzymania 
przez MOSIR. Chciałbym przypomnieć, że obiekt (boisko) na Ruptawie też jest 
własnością miasta. Własnością prywatną jest tylko budynek klubu. Utrzymanie 
boiska na poziome 4 ligi to są dość duże koszty. GKS Jastrzębie korzysta z boiska 
przygotowanego przez MOSIR.  
 
Michał Szelng 
 - Też mieliście taką możliwość.  
 
Artur Nowak 
 - Terminarz się nakłada i nie mamy możliwości grania. Nie jest to zależne od 
nas. Nakłada to ŚZPN. Obiekt jest od dawna  własnością  miasta i nic w tej 
sprawie się nie robi. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Jeżeli brakuje pieniędzy to gdziekolwiek szuka się oszczędności. Mimo, że 
obiekt jest miejski to Granica Ruptawa utrzymywała go ze swoich źródeł.  
 
Zofia Florek 
 - A jak wygląda sytuacja jeżeli chodzi o Bzie czy Szeroką? 
 
Anna Toborowicz 
 - Jeżeli chodzi o Bzie to myślę, że sami obiekt utrzymują. Mają dużo sponsorów.  
 
Iwona Rosińska 
 - Wiem, że na Bziu jest traktorek do koszenia, a w Ruptawie tego nie ma.  
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Grażyna Matysik 
 - Jeżeli chodzi o koszenie, trawę w rolce to Bzie otrzymało na ten cel dotację.  
 
Artur Nowak 
 - W lipcu dwóch strategicznych sponsorów wycofało się ze sponsoringu i 
zostaliśmy na tym co mamy. Traktorek mamy po utylizacji z MOSIR.  
 
Michał Szelong 
 - Kiedy traktorek do koszenia był przekazany? 
 
Artur Nowak 
 - ok 7 lat temu.  
 
Michał Szelong 
 - To nie był po do utylizacji.  
 
Artur Nowak 
 - W MOSI-rze podobno był przeznaczony do wyrzucenia.  
 
Michał Szelong 
 - Kto tak powiedział? 
 
Artur Nowak 
 - Takie informacje zostały mi przekazane.  
 
Zofia Florek 
 - Była jeszcze zakupiona trwa w rolce, kontenery i trybuny.  
 
Michał Szelong 
 - Miasto częściowo partycypuje w kosztach utrzymania obiektu ponieważ 
płacimy za prąd od 20 lat.  
 
Artur Nowak 
 - Chciałbym również zwrócić się do Pani Prezydent i Komisji o pomoc w sprawie 
przejść dla pieszych w okolicy boiska (ul. Libowiec). Ostatnio doszło do 
nieszczęśliwego wypadku o którym Policja miała poinformować UM. Czy musimy 
czekać do jakiegoś wypadku, który skończy się tragicznie? Z tego co wiem 
Przewodniczący wydziału gier z Rybnika powiedział, że jak trzeba będzie to 
obydwa boiska zostaną zamknięte i nie dopuszczone do rozgrywek.  
 
Anna Toborowicz 
 - Problem był poruszany na Komisji Edukacji i Polityki Społecznej oraz Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego. Odbyła się wizja 
lokalna z przedstawicielami sołectwa Ruptawa, Policją, Radnymi i 
przedstawicielami UM. Z tego co pamiętam na ul. Libowiec ma być chodnik, a w 
przyszłości na skrzyżowaniu ul. Libowiec, Cieszyńska, Kilińskiego  
wnioskowaliśmy o sygnalizację świetlną.    
 
Andrzej Matusiak 
 - Temat był również poruszany na Komisji Bezpieczeństwa Publicznego wiem, że 
będzie zamontowana tablica ostrzegająca o prędkości.  
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Anna Hetman 
 - Pracujemy również nad takim rozwiązaniem jak odcinkowy pomiar prędkości. 
Myślę, że byłoby to lepsze rozwiązanie, ale jest to zależne od inspekcji transportu  
drogowego. Musimy to jeszcze przedyskutować i uzasadnić.  
 
Artur Nowak 
 - Chciałbym jeszcze poruszyć temat dot. spotkań organizowanych przez  UM ze 
stowarzyszeniami, klubami sportowymi  czy organizacjami pozarządowymi. 
Często spotkania rozpoczynają się o godz. 13.00 -14.00. Większość osób pracuje 
w tych godzinach. Czy jest szansa organizować takie spotkania później? 
 
Anna Hetman 
 - Myślę, że tak.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Podsumowując, na pewno będziemy wnioskować o środki finansowe dla 
trenerów LKS. Jeszcze ma Pan jakieś tematy?  
 
Artur Nowak 
 - Z mojej strony to wszystko. Dziękuję.  
 
Ad. 3 

Podatki i opłaty lokalne 

• Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

• Projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych budynków 
mieszkalnych, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
 

• Projekt uchwały w  sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych budynków i budowli 
zajętych na działalność gospodarczą, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok, 

 



7 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
 

• Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie  
miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
 

• Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-
Zdrój opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej, określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej 
niektórych rodzajów sprzedaży  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

Ad. 4 
 
Sprawy bieżące: 

 
 
• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2016 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-

księgowej, administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla 
których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zespołowi Obsługi 
Szkół i przedszkoli w Jastrzębiu-Zdroju , 

• Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LVII/731/2010 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 24.06.2010r. w sprawie zatwierdzenia 
statutu Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w Jastrzębiu-Zdroju  
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Komisja zdecydowała, że projekty uchwał w sprawie MZOSIP zostaną 
zaopiniowane w czasie przerwy w obradach Sesji Rady Miasta.  
 

• Projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
• Odpowiedzi na wnioski komisji, 

 
Komisja przyjęła odpowiedź na wniosek do wiadomości.  

 
• Pismo Polskiego Związku Piłki Siatkowej  

 
Komisja zapoznała się z pismem Prezesa Polskiego Związku Piłki Siatkowej. 
Komisja w pełni popiera i opiniuje pozytywnie przekształcenie  SP nr 3 w Szkołę 
Podstawową nr 3 Mistrzostwa Sportowego.  

Ad. 5 
 
Spotkanie z Chórem Miejskim. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Witam na dzisiejszym posiedzeniu Komisji Chór Miejski. Proszę Państwa 
chcielibyśmy wiedzieć czy macie jakieś problemy, jakie są Państwa sukcesy. Przy 
okazji chciałbym Państwu serdecznie podziękować za udział w różnych 
imprezach.  
 
Wiesława Kmita 
 - Dziękujemy Państwu za zaproszenie. Proszę Państwa na ten moment 
korzystamy z salki w parafii gdzie jest trochę ciasno. Gdyby znalazła się na 
terenie miasta większa sala to byłoby to dla nas bardzo wygodne. Chór liczy ok. 
70 osób. Pan dyrygent w planach ma poszerzenie chóru. Na bieżąco staramy się 
ćwiczyć tematycznie pieśni związane z różnymi okolicznościami. W tej chwili w 
swoim repertuarze mamy ponad 100 utworów. Jesteśmy na etapie pisania 
projektu współpracy z Czechami.  
 
Pani Olga – przedstawiciel Chóru Miejskiego  
 - Chcielibyśmy skorzystać ze środków UE. Jesteśmy w tracie pisania projektu . 
Mamy partnera po stronie czeskiej. Planowaliśmy w tym roku rozpocząć projekt, 
ale przesunęliśmy go trochę w czasie ze względu na reorganizację wewnątrz 
Chóru. Jest to nasz pierwszy duży projekt i chcemy się do niego dobrze 
przygotować. Jesteśmy zgodni z Chórem z Czech co do wspólnych planów. 
Chcielibyśmy w drugiej połowie roku przystąpić do realizacji projektu.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jak się nazywa chór z Czech? 
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Pani Olga 
 - Canticorum z czeskiego Cieszyna. Projekt jest pisany pod tym kątem, że 
chcemy propagować muzykę chóralną, która pochodzi ze śląska cieszyńskiego i 
naszego górnego śląska. Chcemy przygotować repertuar, który jest stricte z tym 
związany. Przewidujemy, że będą wspólne próby i warsztaty. Kolejnym etapem 
będzie przygotowanie po stronie polskiej i czeskiej koncertu. Chcielibyśmy wziąć 
również udział w jednym z festiwali w Cieszynie.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę Państwa 23 listopada będzie spotkanie Hawirzov, Karwina i Jastrzębie w 
temacie kultury i sportu.  
 
Pani Olga 
 - Uczęszczam na konsultację do Pana Kasperka, który bardzo nam pomaga.  
 
Wiesława Kmita 
 - Jak dotąd z Panią Prezydent i wydziałem Kultury i Sportu współpraca układa 
się bardzo dobrze. Możemy również liczyć na współpracę z organizacjami 
pozarządowymi. 
 
Marek Cypryś 
 - Trzeba przyznać, że od czasu założenia stowarzyszenia jest zdecydowanie 
łatwiej. Od 4 lat kiedy jesteśmy stowarzyszeniem korzystamy z różnych 
przywilejów. Pomoc ze strony Urzędu i Państwa jest bardzo duża. Dziękujemy za 
współpracę i przychylność. W związku z powstaniem stowarzyszenia 
poszerzyliśmy nasz repertuar. Jeżeli chodzi o projekt do którego chcemy 
przystąpić to musimy się do niego przygotować. Mamy dużo pomysłów. 
Dziękujemy za dotychczasową współpracę.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jakimi Państwo środkami finansowymi dysponujecie? 
 
Marek Cypryś 
 - To co otrzymujemy na projekty i własne środki.  
 
Przedstawiciel Chóru 
 - Mamy problem z transportem. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Jakiej wielkości są to kwoty? 
 
Przedstawiciel chóru 
 - 10 tys. zł rocznie  
 
Przedstawiciel chóru 
 - 30 października  mija 5 lat od powstania stowarzyszenia „Chór Miejski”. 
 
Anna Hetman 
 - Nie ma innej możliwości finansowania stowarzyszeń poza programem 
organizacji pozarządowych.  
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Grażyna Matysik 
  - Dodam, że jeżeli Państwo wnioskowali o jakąś kwotę to taką zazwyczaj 
otrzymywali. Jeżeli chodzi o transport to jest to kwestia napisania odpowiednio 
projektu.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Na zespole organizacji pozarządowych zwiększyliśmy środki na konkursy ze 
110 tys. zł na 150 tys. zł. Jeżeli budżet zostanie zaakceptowany z propozycją 
organizacji pozarządowych to myślę, że 40 tys. zł  to jest dużo dodatkowo do 
kultury.  
 
Marek Cypryś 
 - Na zakończenie chciałbym podziękować Pani Prezydent, że Pani jest z chórem.  
 
Wiesława Kmita 
 - Jesteśmy otwarci na propozycje ze strony Urzędu Miasta.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę powiedzieć ile wynosi składka ? 
 
Przedstawiciel Chóru 
 - 4 zł na miesiąc.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Dziękujemy Państwu za przybycie i życzymy powodzenia.  
 
                                                                                                                                         
Ad. 6 
 
Funkcjonowanie Klubu Nautilius i klubu H20 

 
Grzegorz Mosoń  - H2O przedstawił informację dotyczą funkcjonowania klubu.  
 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Grzegorz Mosoń 
 - Dziękuje Państwu za wszelkie dotacje i pomoc. Jesteśmy zadowoleni ze 
środków, które otrzymujemy z UM.  
 
Anna Hetman 
 - Chciałam dodać, że Klub H2O to klub , który zauważa problemy i stara się je 
rozwiązywać przychodząc z konkretnymi rozwiązaniami. Dzięki temu basen w  
ZS nr 6 udało nam się wyremontować kompleksowo, za 3 razy mniejszą kwotę 
niż pierwotnie było zakładane. (1 mln 700 tys. zł ).  
 
Grzegorz Mosoń 
 - Było ciężko, ale dzięki Pani Prezydent udało się wyremontować basen. 
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Andrzej Matusiak 
 - Na dzisiejszej Komisji obecny jest również klub „Nautilius”. Proszę powiedzieć 
czy zdarza się, że zawodnicy  przechodzą z jednego do drugiego klubu? 
 
Grzegorz Mosoń 
 - Jeżeli chodzi o klub pływacki H2O Jastrzębie-Zdrój to trenują również 
zawodnicy z klubu  „Nautilius”. Jeżeli nie ma pytań to dziękuję Państwu za 
uwagę.  
 
Krzysztof Radomski 
 - Dziękujemy Państwu za zaproszenie. Zapraszam do obejrzenia prezentacji 
multimedialnej, którą przygotowaliśmy. Proszę Państwa Klub „Nautilius” ma już 
40 lat swojej działalności. W przyszłym roku będziemy mieli obchody 40-lecia. W 
Jastrzębiu działaliśmy najpierw jako klub działalności podwodnej „Nautilius” od 
maja 1977 roku. O 2009 roku wyodrębniliśmy tylko działalność sportową z 
dziećmi i młodzieżą z terenu miasta i nie tylko. Nie prowadzimy działalności 
szkoleniowej, rekreacyjnej, nurkowej.  Zawodnicy od wielu lat stanowią czołówkę 
krajową i międzynarodową. Nasi zawodnicy uczestniczą w Pucharze Świata. W 
Pucharze Świata zdobywamy medale. Jest to najbardziej Prestiżowa impreza jeśli 
chodzi o kluby. Stratuje 150 klubów z całego Świata. Są to bardzo kosztowane 
imprezy. W tym roku nie pojechaliśmy chociaż jedna zawodniczka mogła w takim 
pucharze uczestniczyć. Wyjazd to koszt 25 tys. zł. Nasi zawodnicy startują 
również w Mistrzostwach Świata, Europy. Mamy na swoim koncie mistrzynie 
Świata juniorek  - Amelia Pisarczyk. To jest zawodniczka. Która otrzymała 
powołanie do reprezentacji Polski, ale nie przez Polskę tylko światową 
organizację CMAS na Word Games w 2017 roku we Wrocławiu. Word Games to 
najważniejsze igrzyska sportowe dla dyscypliny olimpijskiej. Nasza dyscyplina 
mimo wielu starań nie została uznana, za dyscyplinę olimpijską. Druga 
zawodniczka, która może wystąpić w Word Games to Zuzanna Rzepka. 
Zdobywała medale na Mistrzostwach Europy, Świata. Mamy w klubie dużo 
utalentowanej młodzieży. Mamy chłopców, którzy zdobywają medale w 
pucharach i mistrzostwach w Polsce. Najbliższe zawody odbędą się w Gliwicach 
na bardzo nowoczesnym basenie, czego nam w mieście brakuje. Pan Prezes z 
H2O wspomniał, że mają do trenowania warunki.  My też mamy, nie narzekamy. 
Dziękujemy Pani Prezydent i Pani Dyrektor MOSIR  że miasto nam pomaga, ale 
zawsze chcemy mieć więcej. W przeciwieństwie do grupy H2O organizujemy 
zawody w mieście. Jedziemy na zawody w różne miejsca w Polsce  grupą 40 
osobową gdzie koszty są bardzo duże. Wróciliśmy niedawno z Pucharu Polski w 
Toruniu gdzie wyjazd kosztuje 15 tys. zł. Chcemy się cały czas rozwijać, 
współpracujemy ze szkółką „Nautinek”. Ze względu na ograniczone możliwości 
basenowe nie możemy przyjąć dodatkowych dzieci. Musimy odsyłać dzieci do 
innych sekcji bo nie mamy gdzie ich trenować. Mamy 6 godzin w tygodniu czyli  
3 razy w tygodniu po 2 godziny.  Rozwój naszego klubu jest w zasadzie nie 
możliwy. Chcielibyśmy założyć klasę sportową  o profilu pływanie w płetwach, ale 
wiemy, że basenowo nie jesteśmy w stanie wygospodarować godzin. Trenujemy 
dzieci małe : 6-10 lat jak również grupy seniorów. W każdej kategorii zdobywają 
medale na mistrzostwach Polski. Jeżeli chodzi o seniorów to przygotowanie w 
klubie jest na nikłym poziome z uwagi na to, że zawodnicy już pracują albo 
studiują. Na pucharze Świata w 2015 roku nasz klub zdobył  3 miejsce. Bardzo 
jest nam nie na rękę, ze nie możemy jak inne dyscypliny sportu rozwijać się. 
Złożyliśmy petycje na ręce Pani Prezydent w sprawie budowy nowego basenu. 
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Nazwaliśmy to Aqua Park. Zdajemy sobie sprawę, że taka inwestycja służy 
całemu miastu. Wiemy, że potrzebne są środki finansowe na ten cel , ale nie 
chcemy tej sprawy odpuścić. Wiemy , że trzeba najpierw przygotować koncepcję 
budowy takiej inwestycji. Z informacji jakie posiadam koncepcja basenu jest już 
opracowywana. Nie możemy zorganizować zawodów na większą ilość osób bo 
zdajemy sobie sprawę z ograniczeń basenowych. Zapraszam Państwa na każde 
inne zawody, na które jeździmy. Przeznaczamy środki z dotacji głównie na 
stypendia. Zdajemy sobie sprawę jak ważne jest stypendium sportowe dla 
zawodników. Jeżeli chodzi o sprzęt to w naszym przypadku to  koszt min. 5 tys. 
zł. Zakupiliśmy niedawno płetwy startowe i jedna płetwa to koszt 550 euro. 
Kostiumy to koszt 350 euro.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Ile w Polsce jest zarejestrowanych klubów pływackich? 
 
Krzysztof Radomski 
 - Ok 20 klubów z czego 6 klubów jest w czołówce.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Wspomniał Pan, że jedna z zawodniczek nie pojechała ze względów 
finansowych na Mistrzostwa Świata.  Z tego co wiem Ministerstwo pokrywa starty 
w Mistrzostwach Świata. 
 
Krzysztof Radomski 
 - To był Puchar Świata. Jeżeli zawodniczka dostanie się do reprezentacji to 
wówczas koszty pokrywane są ze środków Polskiego Związku Pływackiego. Mamy 
zawodniczkę (Zuzanna Rzepka), która w każdej dyscyplinie jest wiodąca. Jest to 
dziewczyna, która chce pracować i ma duży potencjał. Jesteśmy zaangażowani 
we wszystkie akcje. Mamy dużą pomoc ze strony rodziców. Często rodzice 
pomagają przy sędziowaniu. Duża cześć rodziców jeździ z nami na zawody. 
Mamy sponsorów, największym jest firma „Elplast”.  
 
Rodzic 
 - Rodzice, którzy jeżdżą na zawody są przeszkoleni. Otrzymują specjalne 
certyfikaty.  
 
Krzysztof Radomski 
 - Chcielibyśmy podziękować za to, że jesteście Państwo  z nami. Dziękuję Pani 
Dyrektor Florek za pomoc, Komisji, Pani Prezydent. Chcielibyśmy prosić o pomoc 
w przygotowaniu dwóch zawodniczek i być może jednego zawodnika do startu w 
Word Games. Szukamy dla tych zawodników sponsora. Mamy jeszcze jedną 
inicjatywę. W przyszłym roku będziemy obchodzić 40-lecie działalności. Chcemy 
przygotować imprezę z okazji 40-lecia istnienia klubu. Mamy taki pomysł, aby 
zorganizować ją na basenie przy ul. Witczaka. Chcielibyśmy pokazać miastu jak 
wygląda pływanie w płetwach, jak to jest widowiskowa dyscyplina. Na nasze 
zawody nie mogą przyjść kibicie bo nie mają się gdzie zmieścić. Myśleliśmy o 
zorganizowaniu miejskich igrzysk. Jeżeli będzie akceptacja to taką propozycję 
możemy złożyć. Byłaby to duża promocja dla miasta. Na Radzie Sportu 
propozycję możemy rozwinąć. 
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Zofia Florek 
 - Bardzo fajna inicjatywa. Szczegóły omówimy. Wszystko też zależy od pogody.  
 
Krzysztof Radomski 
 - Moglibyśmy to połączyć z dniami Miasta. Wracając do tematu powstania 
basenu w mieście to sprowadziliśmy projektantów, mamy dokumentację, ale nikt 
z nami nie chce poważnie rozmawiać. Nie mamy możliwości przyjść do Urzędu w 
godz. urzędowania. Mieszkańcy jeżdżą do ościennych miast na basen. Powstanie 
nowego basenu jest dla nas ważne. Moglibyśmy wówczas rozwinąć działalność 
naszego klubu. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Zorientujemy się na jakim etapie jest przygotowanie koncepcji basenu  
i poinformujmy Państwa.   
 
Krzysztof Radomski 
 - Dziękuję.  
 
Ad. 7 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  
 
 
Ad. 8 
 
Zakończenie posiedzenia  

 
Wiceprzewodniczący Komisji Andrzej Matusiak podziękował wszystkim za 
przybycie po czym zakończył posiedzenie.  
 
 
Protokołowała     Wiceprzewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Andrzej Matusiak  
 
 

 


